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Z Á P I S N I C A  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 31.3.2025 v pondelok o 

18:00 hod. v priestoroch zasadacej miestnosti Obecného úradu Obce Lúka 

 

Počet poslancov:  7 

Prítomní poslanci: 5 – Peter Gajdošech, Miroslav Jánošík, Ing. Oliver Kačina, Mária 

Kaducová, Pavol Šprlák – Zmora 

Neprítomní poslanci: 2 – Zuzana Fulková, Kristína Vöröšová 

Ostatní prítomní:  Vladimír Vöröš – starosta obce; Zuzana Frťalová – ekonómka obce; 
JUDr. Stanislava Zervanová – pracovníčka obecného úradu; Ing. 

Adrián Ševčík – hlavný kontrolór; ostatní prítomní podľa 

prezenčnej listiny 
 
 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom plánovanom zasadnutí prerokovalo: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Úprava Rozpočtu Obce Lúka za 1. kvartál 2025 – schválenie 

5. Úprava Rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka za 1. kvartál 2025 – 

schválenie 

6. Žiadosť o pridelenie prebytočného majetku, žiadateľ: DHZO Lúka - schválenie 

7. Verejné obstarávanie - Výzva Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, 

Oblasť: ochrana a využívanie vôd (B) - schválenie 

8. Návrh Mandátnej zmluvy na zabezpečenie verejného obstarávania - Výzva 

Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a využívanie vôd 

(B)  - schválenie 

9. Vyhodnotenie cenových ponúk na stavebné práce obrubníkov pri novom prechode 

pre chodcov na ceste II/507 v Obci Lúka - schválenie 

10. Interpelácie poslancov 

11. Diskusia 

• podanie Žiadosti – výzva P2 Dotácia na individuálne potreby obcí 2025 – okná 

OÚ, dvere a okná MŠK 

• podanie Žiadosti – výzva „Živý vidiek“ – rekonštrukcia športového ihriska – 

multifunkčné ihrisko 

12. Záver 
 

 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

Starosta Obce Lúka otvoril zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka a privítal prítomných 
poslancov aj ostatných prítomných hostí na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Starosta Obce 
Lúka skonštatoval, že sú prítomní 5 poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka t. j. Obecné 
zastupiteľstvo Obce Lúka je uznášania schopné. 

Starosta Obce Lúka určil za zapisovateľku zápisnice JUDr. Stanislavu Zervanovú. Za jej overovateľov určil 
poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka Máriu Kaducovú a Miroslava Jánošíka. Za vyhotoviteľa 
zvukového záznamu určil poslanca Pavla Šprláka - Zmora. 
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2. Schválenie programu zasadnutia 

Starosta Obce Lúka skonštatoval, že pozvánka aj podklady na dnešné zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka boli zaslané všetkým poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka formou 
emailu. Požiadal prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka o vyjadrenie k predloženému 
programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Starosta Obce Lúka navrhol nové znenie nasledovného bodu: 

8. Umiestnenie plachtovej haly na pozemku p. č. 714/1v k. ú. Lúka 

Ostatné body na vrhol, aby ostávali nezmenené. 

Nikto z prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka nenavrhol zmeny resp. doplnenie 
programu dnešného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/21/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

nové znenie nasledovného bodu: 

8. Umiestnenie plachtovej haly na pozemku p. č. 714/1v k. ú. Lúka 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/21/2025. 

Starosta Obce Lúka prečítal upravený program zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Úprava Rozpočtu Obce Lúka za 1. kvartál 2025 – schválenie 

5. Úprava Rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka za 1. kvartál 2025 – 

schválenie 

6. Žiadosť o pridelenie prebytočného majetku, žiadateľ: DHZO Lúka - schválenie 

7. Verejné obstarávanie - Výzva Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, 

Oblasť: ochrana a využívanie vôd (B) - schválenie 

8. Umiestnenie plachtovej haly na pozemku p. č. 714/1v k. ú. Lúka - schválenie 

9. Vyhodnotenie cenových ponúk na stavebné práce obrubníkov pri novom prechode 

pre chodcov na ceste II/507 v Obci Lúka - schválenie 

10. Interpelácie poslancov 

11. Diskusia 

• podanie Žiadosti – výzva P2 Dotácia na individuálne potreby obcí 2025 – okná 

OÚ, dvere a okná MŠK 

• podanie Žiadosti – výzva „Živý vidiek“ – rekonštrukcia športového ihriska – 

multifunkčné ihrisko 

12. Záver 
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Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/22/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

upravený program zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/22/2025. 

3. Plnenie uznesení 

Starosta Obce Lúka požiadal hlavného kontrolóra Obce Lúka o vykonanie kontroly uznesení. 

Uznesenie zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 12.11.2024: 

Uznesenie U/81/2024 – schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku – parcele registra „C“ 
evidovanej na katastrálnej mape, parcelné číslo 555/1 v k. ú. Lúka zapísaného na liste vlastníctva č. 1 
vedeného Okresným úradom Nové Mesto nad Váhom, katastrálny odbor, pre k. ú.: Lúka v prospech: 
Západoslovenská distribučná a.s., sídlo: Čulenova 6, 816 47  Bratislava, IČO: 36 361 518, v rozsahu 
uvedenom v geometrickom pláne vyhotovenom dňa 31.07.2024 spoločnosťou RMG Ing. Rastislav Mikláš, 
so sídlom: M. R. Štefánika 12, 915 01  Nové Mesto nad Váhom, IČO: 43 114 458, autorizačne overenom 
dňa 31.07.2024 Ing. Rastislavom Miklášom, úradne overenom dňa 07.08.2024 Ing. Ľubicou 
Balažovičovou číslo: G1-631/2024, za jednorázovú odmenu v sume 760,- eur (slovom: sedemstošesťdesiat 

eur) - podpísané, plní sa 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 27.2.2025: 

Uznesenie U/1/2025 – schválenie úpravy znenia nasledovných bodov dnešného programu zasadnutia 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka: 14. Interpelácie poslancov; 15. Diskusia; 16. Záver - schválenie - 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/2/2025 – schválenie nového bodu 15. týkajúceho sa odmeny pre Starostu Obce Lúka za 
roky 2023-2024 a nového bodu 16. týkajúceho sa rozvoja Obce Lúka na roky 2025-2026 – neschválené – 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/3/2025 – schválenie upraveného programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka 
- podpísané, splnené 

Uznesenie U/4/2025 – správa o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo 
dňa 12.11.2024 a 16.12.2024 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/5/2025 – schválenie Zásad hospodárenia s majetkom Obce Lúka s účinnosťou od 1.3.2025 
- podpísané, splnené 

Uznesenie U/6/2025 – Zásady rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Lúka, limit 
5 000,- eur s účinnosťou od 1.3.2025 – neschválené - podpísané, splnené 

Uznesenie U/7/2025 – Zásady rozpočtového hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Lúka, limit 
3 500,- eur s účinnosťou od 1.3.2025 – schválené - podpísané, splnené 

Uznesenie U/8/2025 – schválenie v zmysle čl. 4 bod 4 Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu zo 
dňa 05.11.2002 v znení Dodatkov č. 1-7 pristúpenie Obce Podolie, Podolie č. 566, 916 22  Podolie, IČO: 
00 311 928, zastúpenej PaedDr. Rastislavom Bobockým, k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu 
zo dňa 05.11.2002 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/9/2025 – Cenová ponuka – Meranie spotreby energií – kuchyňa, jedáleň od dodávateľa 
INTELIO, s.r.o., so sídlom: M. R. Štefánika 149/31, 017 01  Považská Bystrica v sume 2 492,44 eur bez 
DPH t.j. v sume 3 065,70 eur s DPH – neschválená -podpísané, splnené 
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Uznesenie U/10/2025 – schválenie úpravy obecnej zelene na verejných obecných priestranstvách, 
opravu a údržbu strojov a zariadení vo vlastníctve Obce Lúka, v sume 15,40 eur s DPH za 1 hodinu 
úpravy obecnej zelene na verejných priestranstvách a opravy a údržby strojov a zariadení vo vlastníctve 
Obce Lúka, s platnosťou od 01.03.2025 do 31.12.2026- podpísané, plní sa 

Uznesenie U/11/2025 – schválenie dofinancovania vybudovania „prechodu pre chodcov na ceste II/507 
v Obci Lúka“ z vlastných finančných prostriedkov Obce lúka v maximálnej výške 2 000,- eur; odporúčanie 
Starostovi Obce Lúka zabezpečiť prieskum trhu (3 cenové ponuky) pre výber dodávateľa na vybudovanie 
nájazdových obrubníkov, 4 m z jednej strany a 4 m z druhej strany a uvedenie obecného chodníka do 
pôvodného stavu - podpísané, splnené 

Uznesenie U/12/2025 – schválenie vypracovania žiadosti k Výzve Environmentálneho fondu za rok 2025 
číslo B-1, Oblasť: ochrana a využitie vôd (B) spoločnosťou Trenčianska regionálna rozvojová agentúra, so 
sídlom: Opatovská cesta 23, 911 01  Trenčín za odmenu 690,- eur (spoločnosť nie je platcom DPH) - 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/13/2025 – schválenie vypracovania rozpočtu k Výzve Environmentálneho fondu za rok 
2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a využitie vôd (B) spoločnosťou Hydrocoop s.r.o., so sídlom: Madáchova 
33, 821 06  Bratislava za odmenu 1 500,- eur bez DPH t.j. v sume 1 845,- eur s DPH - podpísané, splnené 

Uznesenie U/14/2025 – schválenie zabezpečenia procesu verejného obstarávania na dielo k Výzve 
Environmentálneho fondu za rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a využitie vôd (B) spoločnosťou SLAGA 

s.r.o., so sídlom: Mlynský Sek 330, 941 02 Lipová za odmenu 4 800,- eur bez DPH (spoločnosť nie je 
platcom DPH) - podpísané, splnené 

Uznesenie U/15/2025 – odporúčanie Starostovi Obce Lúka preložiť tento - Výzva Environmentálneho 

fondu za rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a využitie vôd (B) – schválenie, na najbližšie zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, predložiť 3 cenové ponuky na zabezpečenie procesu verejného 
obstarávania na dielo k Výzve Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a využitie 
vôd (B) vrátane návrhu zmluvy - podpísané, splnené 

Uznesenie U/16/2025 – schválenie vymáhania pohľadávky od spol. Eurohause, s.r.o., zaplatenie 
súdnych trov – istina 14 102,70 eur a úkony právnych služieb pre JUDr. Adrianu Ručkayovú - 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/17/2025 – schválenie podania Žiadosti na regionálny úrad školskej správy v Trenčíne: 
zateplenie obvodového plášťa telocvične – havarijný stav, ktorý bude financovaný z pridelených 
finančných prostriedkov štátu, kapitálové výdaje - podpísané, splnené 

Uznesenie U/18/2025 – zobratie na vedomie neprijatie uznesenia k tomuto bodu programu – žiadosť o 
zakúpenie plachtovej haly pre účely parkovania hasičskej techniky DHZO Lúka na pozemkoch p. č. 
548/1, 548/2, 548/3 a 549 v k. ú. Lúka - podpísané, splnené 

Uznesenie U/19/2025 – poverenie pre Hlavného kontrolóra Obce Lúka do najbližšieho zasadnutia 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka predložiť správu o kontrole výdavkových pokladničných dokladov nad 
sumu 150,- eur vrátane spolu s predmetnými dokladmi - podpísané, splnené 

Správa hlavného kontrolóra obce Lúka U/19/2025 
 

OZ poveruje hlavného kontrolóra Obce Lúka do najbližšieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka predložiť správu o kontrole výdavkových pokladničných dokladov nad sumu 150,- eur vrátene spolu 
s predmetnými dokladmi. 
 

Kontrolná činnosť pozostávala z kontroly: 
 

- z kontroly predložených pokladničných dokladov 
- z kontroly pravidelne zasielaných reportov z obecného úradu 
- z kontroly sumárneho reportu vyúčtovania pokladne za rok 2024  

 

Po kontrole uvedených predložených dokumentov , som zistil nasledovné: 
 

K všetkým vyúčtovaným sumám boli predložené účtenky. Po formálnej stránke spĺňali všetky potrebné 
náležitosti. Skúmal som  len výdavkové operácie. Čo sa účelu a použitia týka, najviac transakcii súvisí s 
hotovostnými výplatami miezd a odmien. Ostatne transakcie súvisia predovšetkým s kultúrnymi akciami 
v obci a ich zabezpečením. Menej početné sú transakcie na zabezpečenie rôzneho občerstvenia a nákup 
spotrebného materiálu. 
 

Záver: 
Všetky transakcie sú riadne zaúčtovane. Neboli porušené žiadne VZN súvisiace s vykonanými finančnými 
operáciami. Účelnosť použitia finančných prostriedkov som neskúmal, nakoľko to nie je v mojej 
zodpovednosti hlavného kontrolóra. 

Uznesenie U/20/2025 – jednorázová odmena pre Starostu Obce Lúka vo výške mesačného platu za 
odvedenú prácu za roky 2023-2024 - neschválenie - podpísané, splnené 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 
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UZNESENIE č. U/23/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

správu o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo dňa 12.11.2024 a 
27.2.2025. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/23/2025. 

4. Úprava Rozpočtu Obce Lúka za 1. kvartál 2025 - schválenie 

Starosta Obce Lúka udelil slovo Zuzane Frťalovej, ekonómke Obecného úradu Obce Lúka. 

Zuzana Frťalová, ekonómka Obce Lúka oboznámila prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka, že je potrebné upraviť výnos dane Obce Lúka t.j. dotácia na originálne kompetencie Obce Lúka o 
+252,17 eur – kvôli zmene koeficientu: +111,72 eur na ŠKD, +76,61 eur na ŠJ = spolu +188,33 eur, 
správa budov +63,84 eur. Navýšenie prenesených kompetencií na ZŠ s MŠ Lúka o sumu +11 755,00 eur, 
zostatok financií k 31.12.2024 +25 925,85 eur, navýšenie vratky ŠR rok 2024 +9 375,60 eur. Navýšené 
dotácia na originálne kompetencie ZŠ s MŠ Lúka – správa budov vo výške +63,84 eur navrhla previesť na 
položku ČOV – kapitálový výdaj. Opravila položku správne poplatky PO a FO 1 500 eur. Dohodla sa s 
hlavným kontrolórom Obce Lúka, že vlastný príjem +3 537,84 eur t.j. originálne kompetencie ZŠ s MŠ 
Lúka na rok 2025 poníži nasledovne: 109 369,20 + 188,33 – 3 537,84 = 106 019,69 eur. 

Položka Kód 
zdroja 

Ekonomická 
klasifikácia 

Schválený 
rozpočet 

Zvýšenie + 

Zníženie - 

Upravený 
rozpočet po 
zmene 

Výnos dane z príjmov 41 111003 337 285,00 +252,17 337 537,17 

Dotácia ZŠ asistenti 
učiteľa 

111 312012 6 850,00 +2 347,00 9 197,00 

Dotácia ZŠ školský 
podporný tím 

111 312012 0,00 +8 708,00 8 708,00 

Dotácia ZŠ súčasti VVP 111 312012 0,00 +700,00 700,00 

Prevod finančných 
prostriedkov 2024 

1310 453 60 233,27 +18 217,00 78 450,37 

Prevod finančných 

prostriedkov 

72f 453 0,00 +7 491,29 7 491,29 

Prevod finančných 
prostriedkov 

72g 453 0,00 +217,46 217,46 

Vratky ŠR 2024 1310 637037 0,00 +9 375,60 9 375,60 

Výstavba kanalizácia 

a ČOV 

41 717001 22 804,08 +63,84 22 867,92 

Správne poplatky FO 
nepoužívať 

41 221004 1 500,00 -1 500,00 0,00 

Správne poplatky PO 
nepoužívať 

41 221004 500,00 -500,00 0,00 

Správne poplatky FO 41 221002 0,00 +1 500,00 1 500,00 

Správne poplatky PO 41 221002 0,00 +500,00 500,00 

Spolu   429 172,35 47 372,46 476 544,81 
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Hlavný kontrolór Obce Lúka oboznámil poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, že výdaje na 
plachtovú halu je možné presunúť v rámci rozpočtu na rok 2025 buď z položky prístrešok Domu smútku, 
ČOV alebo z výsledku hospodárenia za rok 2024. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora sa dopytoval na viaceré položky zmeny rozpočtu Obce Lúka na rok 2025. 

Zuzana Frťalová, ekonómka Obce Lúka informovala prítomných, že Obec Lúka neplánuje zmenu rozpočtu 
Obce Lúka za 1. Q 2025, je potrebná zmena iba v položkách týkajúcich sa originálnych a prenesených 
kompetencií ZŠ s MŠ Lúka za rok 2025. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora sa pýtal na vratku ZŠ s MŠ Lúka 9 375,60 eur. 

Zuzana Frťalová, ekonómka Obce Lúka mu vysvetlila, z čoho sa suma 9 375,60 eur skladá – preplatok 
stravného 7 753,60 eur, preplatok z lyžiarskeho kurzu 1 500,00 eur a preplatok z výmeny okien na 
telocvični 122,00 eur. Originálne kompetencie pre ZŠ s MŠ na rok 2025 ponížené vo výške 3 537,84 eur 
navrhla presunúť na položku: projektová dokumentácia ČOV – kapitálový výdaj v sume 1 845,- eur a 
výstavba kanalizácie a ČOV – kapitálový výdaj v sume 1 692,84 eur. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/24/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

úpravu Rozpočtu Obce Lúka za 1. kvartál 2025. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/24/2025. 

18:36 – prišla Katarína Draškovičová 

5. Úprava rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka za 1. kvartál 2025 - 

schválenie 

Starosta Obce Lúka udelil slovo Kataríne Draškovičovej, ekonómke ZŠ s MŠ Lúka. 

Katarína Draškovičová, ekonómka ZŠ s MŠ Lúka skonštatovala, že všetok potrebný materiál týkajúci sa 
úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ Lúka za 1. Q 2025 bol poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zaslaný 
formou e-mailu. Vysvetlila poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka, nasledovné: 

Rozpočet 131O úprava – to sú nevyčerpané prostriedky z roku 2024 v sumách 7 616eur prevádzka,         
1 049,10 eur na dopravné, 176,40 eur potraviny a 76,88 eur- vrátené poistné zo SP a ZP, ktoré prišli v 
roku 2025. 

Rozpočet úprava 72j 72g 72f – zistila, že pri poplatkoch MŠ, ŠKD a réžia ŠJ bol použitý zlý kód zdroja 72j. 
Podľa správnosti má byť kód zdroja 72g – Poplatky MŠ a Poplatky ŠKD, kód zdroja 72f- Réžia ŠJ. Čiže kód 
zdroja 72j treba presunúť na správne kódy zdrojov, po presune kód zdroja 72j bude 0. Úprava kód zdroja 
72f v príjmovej časti bude zapájať zostatok účtu ŠJ v sume 4 273,15eur, do výdajov pôjde suma 8 444,06 
eur na potraviny (3 063,61 eur a 1 107,30 eur boli prostriedky presunuté na obec v roku 2024 a vrátené v 
roku 2025 (tento príjem bude mať v rozpočte p. Frťalová), 4 273,15 eur bude v rozpočte ZŠ). Ostatné 
úpravy 72f sú z kódu zdroja 72j (iba presun). Kód zdroja 72g úpravy - presun z kódu zdroja 72j. Upravila 
- presunula z položiek Tarifný plat ŠJ 1 a ŠJ 2 sumu spolu 4 100 eur na položku Tarifný plat ŠKD (aby 
boli poplatky ŠKD použité na ŠKD - keďže sa menil kód zdroja pri poplatkoch). Do výdajov bude ešte 
zapájať sumu Vl. príjmu z roku 2024 3 537,84 eur, rozdelenú na všeobecný materiál ŠKD 217,46 eur a 
zvyšná suma 3 320,38 eur bude použitá v rámci kódu zdroja 72f – mzdy a prevádzka ŠJ. 

Rozpočet 41 úprava – navýšenie v sume 188,33 eur, zmena jednotkového koeficient OK. Presun na tarifný 
plat ŠJ 1 a ŠJ 2 spolu 4 100 eur z položky Tarifný plat ŠKD. 
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Položka Kód 
zdroja 

Útvar Schválený 
rozpočet 

Zvýšenie + 

Zníženie - 

Upravený 
rozpočet po 
zmene 

Z vratiek 1310 Vrátené poistné 
ZP a SP rok 2024 

0,00 +76,88 76,88 

Bežné transfery – 
cestovné rok 2024 

1310 ZŠ 1. stupeň 0,00 +1 049,10 1 049,10 

Vodné a stočné rok 2024 1310 ZŠ 1. stupeň 0,00 +101,48 101,48 

Potraviny rok 2024 1310 ZŠ 1. stupeň 0,00 +176,40 176,40 

Všeobecné služby rok 
2024 

1310 ZŠ 1. stupeň 0,00 +76,88 76,88 

Elektrická energia rok 
2024 

1310 ZŠ 1. stupeň 0,00 +863,72 863,72 

Plyn ZŠ rok 2024 1310 ZŠ 1. stupeň 0,00 +6 650,80 6 650,80 

Výlety, exkurzie MŠ 111 MŠ 0,00 +700,00 700,00 

Tarifný plat asistenti 
učiteľa 

111 ZŠ 1. stupeň 2 500,00 +856,00 3 356,00 

Tarifný plat školský 
podporný tím 

111 ZŠ 1. stupeň 0,00 +6 356,00 6 356,00 

Na nemocenské poistenie 
asistenti učiteľa 

111 ZŠ 1. stupeň 925,00 +317,50 1 242,50 

Poistné do SP – starobné 

poistenie školský 
podporný tím 

111 ZŠ 1. stupeň 0,00 +2 352,00 2 352,00 

Tarifný plat asistenti 
učiteľa 

111 ZŠ 2. stupeň 2 500,00 +856,00 3 356,00 

Na nemocenské poistenie 
asistenti učiteľa 

111 ZŠ 2. stupeň 925,00 +317,50 1 242,50 

Tarifný plat 41 ŠKD 38 594,20 -3 988,28 34 605,92 

Oslobodené do dane – PN 41 ŠJ MŠ 50,00 +76,61 126,61 

Tarifný plat 41 ŠJ 1. stupeň 8 926,34 +281,08 9 207,42 

Tarifný plat 41 ŠJ 2. stupeň 7 669,66 +281,08 7 950,74 

Za školy a školské 

zariadenia 

72j Poplatok MŠ 2 400,00 -2 400,00 0,00 

Za školy a školské 
zariadenia 

72g Poplatok MŠ 0,00 +2 400,00 2 400,00 

Príjmy za školské družiny 72j ŠKD 14 700,00 -14 700,00 0,00 

Príjmy za školské družiny 72g ŠKD 0,00 +14 700,00 14 700,00 

Poplatky a platby za 

stravné 

72j ŠJ réžia 37 000,00 -37 000,00 0,00 

Poplatky a platby za 
stravné, réžia 

72f ŠJ réžia 0,00 +37 000,00 37 000,00 

Prostriedky 
z predchádzajúcich rokov 

72f Účet ŠJ z 2024 0,00 +4 273,15 4 273,15 

Všeobecný materiál 72j MŠ 2 400,00 -2 400,00 0,00 

Všeobecný materiál 72g MŠ 0,00 +2 400,00 2 400,00 

Tarifný plat, osobný plat 72j ŠKD 2 000,00 -2 000,00 0,00 

Tarifný plat, osobný plat 72g ŠKD 0,00 +6 100,00 6 100,00 

Odmeny 72j ŠKD 1 800,00 -1 800,00 0,00 

Odmeny 72g ŠKD 0,00 +1 800,00 1 800,00 

Plyn – ŠKD 72g ŠKD 0,00 +3 100,00 3 100,00 

Plyn - ŠKD 72j ŠKD 3 100,00 -3 100,00 0,00 

Elektrická energia ŠKD 72j ŠKD 1 300,00 -1 300,00 0,00 

Elektrická energia ŠKD 72g ŠKD 0,00 +1 3000,00 1 300,00 
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Vodné a stočné 72j ŠKD 100,00 -100,00 0,00 

Vodné a stočné 72g ŠKD 0,00 +100,00 100,00 

Interiérové vybavenie 72j ŠKD 500,00 -500,00 0,00 

Interiérové vybavenie 72g ŠKD 0,00 +500,00 500,00 

Všeobecný materiál – 
ŠKD 

72j ŠKD 1 300,00 -1 300,00 0,00 

Všeobecný materiál – 

ŠKD 

72g ŠKD 0,00 +1 300,00 1 300,00 

Všeobecný materiál – 
ŠKD 2024 

72g ŠKD 0,00 +217,46 217,46 

Knihy, časopisy, noviny, 
učebnice, učebné 
pomôcky 

72j ŠKD 300,00 -300,00 0,00 

Knihy, časopisy, noviny, 
učebnice, učebné 
pomôcky 

72g ŠKD 0,00 +300,00 300,00 

Na nemocenské dávky 72j ŠKD 200,00 -200,00 0,00 

Na nemocenské dávky 72g ŠKD 0,00 +200,00 200,00 

Tarifný plat 72j ŠJ MŠ 1 000,00 -1 000,00 0,00 

Tarifný plat 72f ŠJ MŠ 0,00 +1 000,00 1 000,00 

Odmeny 72f ŠJ MŠ 0,00 +500,00 500,00 

Odmeny 72j ŠJ MŠ 500,00 -500,00 0,00 

Potraviny 2024 72f ŠJ MŠ 0,00 +8 444,06 8 444,06 

Tarifný plat 72j ŠJ 1. stupeň 9 983,00 -9 983,00 0,00 

Tarifný plat 72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +7 933,00 7 933,00 

Tarifný plat 2024 72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +1 646,08 1 646,08 

Odmeny 72j ŠJ 1. stupeň 1 600,00 -1 600,00 0,00 

Odmeny 72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +1 6000,00 1 600,00 

Plyn ŠJ 72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +2 400,00 2 400,00 

Plyn ŠJ 72j ŠJ 1. stupeň 2 400,00 -2 400,00 0,00 

Elektrická energia ŠJ 72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +4 184,00 4 184,00 

Elektrická energia ŠJ 72j ŠJ 1. stupeň 4 184,00 -4 184,00 0,00 

Vodné a stočné 72j ŠJ 1. stupeň 400,00 -400,00 0,00 

Vodné a stočné 72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +400,00 400,00 

Poštovné a 
telekomunikačné služby 

72j ŠJ 1. stupeň 250,00 -250,00 0,00 

Poštovné a 
telekomunikačné služby 

72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +250,00 250,00 

Poštovné a 

telekomunikačné služby 
2024 

72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +36,88 36,88 

Prevádzkové prístroje, 

stroje a zariadenia 

72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +2 000,00 2 000,00 

Prevádzkové prístroje, 
stroje a zariadenia 

72j ŠJ 1. stupeň 2 000,00 -2 000,00 0,00 

Všeobecný materiál 72j ŠJ 1. stupeň 2 000,00 -2 000,00 0,00 

Všeobecný materiál 72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +2 000,00 2 000,00 

Všeobecný materiál 2024 72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +404,89 404,89 

Budov, objektov alebo ich 
častí 

72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +800,00 800,00 

Budov, objektov alebo ich 
častí 

72j ŠJ 1. stupeň 800,00 -800,00 0,00 
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Školenia, kurzy, 
semináre, porady 

72j ŠJ 1. stupeň 300,00 -300,00 0,00 

Školenia, kurzy, 
semináre, porady 

72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +300,00 300,00 

Všeobecné služby 72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +2 000,00 2 000,00 

Všeobecné služby 72j ŠJ 1. stupeň 2 000,00 -2 000,00 0,00 

Všeobecné služby 2024 72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +200,00 200,00 

Poplatky, odvody, dane a 
clá 

72j ŠJ 1. stupeň 200,00 -200,00 0,00 

Poplatky, odvody, dane a 
clá 

72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +200,00 200,00 

Poplatky, odvody, dane 
a clá 2024 

72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +29,10 29,10 

Odmeny na základe 
dohôd 

72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +1 400,00 1 400,00 

Odmeny na základe 
dohôd 

72j ŠJ 1. stupeň 1 400,00 -1 400,00 0,00 

Oslobodené od dane - PN 72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +100,00 100,00 

Oslobodené od dane - PN 72j ŠJ 1. stupeň 100,00 -100,00 0,00 

Oslobodené od dane – PN 
2024 

72f ŠJ 1. stupeň 0,00 +3,43 3,43 

Tarifný plat 72j ŠJ 2. stupeň 8 683,00 -8 683,00 0,00 

Tarifný plat 72f ŠJ 2. stupeň 0,00 +6 633,00 6 633,00 

Tarifný plat 2024 72f ŠJ 2. stupeň 0,00 +1 000,00 1 000,00 

Odmeny 72f ŠJ 2. stupeň 0,00 +1 600,00 1 600,00 

Odmeny 72j ŠJ 2. stupeň 1 600,00 -1 600,00 0,00 

Odmeny na základe 
dohôd 

72j ŠJ 2. stupeň 1 400,00 -1 400,00 0,00 

Odmeny na základe 
dohôd 

72f ŠJ 2. stupeň 0,00 +1 400,00 1 400,00 

Oslobodené od dane - PN 72f ŠJ 2. stupeň 0,00 +300,00 300,00 

Oslobodené od dane - PN 72j ŠJ 2. stupeň 300,00 -300,00 0,00 

Spolu   186 886,20 33 655,80 220 542,00 

 

JUDr. Stanislava Zervanová, pracovníčka Obecného úradu Obce Lúka sa dopytovala, ako má vyplácať 
zvyšné finančné prostriedky od apríla 2025 určené na originálne kompetencie pre ZŠ s MŠ Lúka z 
finančných prostriedkov Obce Lúka. Či sa ostávajúca čiastka určená na originálne kompetencie ZŠ s MŠ 
Lúka za obdobie od 04 do 12/2025 poníži o sumu 3 537,84 eur, alebo bude rozpočítaná na obdobie 04-
10/2025. 

Katarína Draškovičová, ekonómka Obce Lúka navrhla od pôvodných OK odpočítať 3 vyplatené financie za 

mesiace 1-3/2025, zostatok OK ponížiť o prebytok 3 537,84 eur a výslednú sumu rozdeliť na 9 
mesačných splátok t.j. 4-12/2025. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/25/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

úpravu Rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka za 1. kvartál 2025. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/25/2025. 
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18:53 – Katarína Draškovičová 

6. Žiadosť o pridelenie prebytočného majetku, žiadateľ: DHZO Lúka - schválenie 

Starosta Obce Lúka skonštatoval, že poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka boli formou e-mailu 
zaslané skeny oboch žiadostí o pridelenie prebytočného majetku a to: TATRA T815 6x6 CAS 32 a IVECO 
TRAKKER 6x6 CAS 30. Obe tieto žiadosti podá Obec Lúka a DHZO Lúka Ministerstvu vnútra SR. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/26/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

podanie oboch žiadostí o pridelenie prebytočného majetku, TATRA T815 6x6 CAS 32 a IVECO TRAKKER 
6x6 CAS 30; žiadateľ: Obec Lúka a Dobrovoľný hasičský zbor obce Lúka; adresát: Ministerstvo vnútra SR. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/26/2025. 

7. Verejné obstarávanie – Výzva Environmentálneho fondu na rok 2025 číslo B-1, 

Oblasť: ochrana a využívanie vôd (B)- schválenie 

Starosta Obce Lúka informoval, že v piatok 28.3.2025 o 15:28 bola podaná žiadosť na Environmentálny 
fond na rok 2025 číslo B-1, Oblasť: ochrana a využívanie vôd (B). Starosta Obce Lúka navrhol schváliť 
spoločnosť SLAGA, Mlynský Sek 330, Lipová na komplexné služby verejného obstarávania na stavbu – 
kanalizácia a ČOV pre Obec Lúka v celkovej sume 3 600,0 eur (spoločnosť nie je platcom DPH). 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: p. Urban z Lúky pracuje v spoločnosti, mohol by pomôcť s verejným 
obstarávaním, mohol by byť aj členov odbornej komisie. 

Starosta Obce Lúka: preveriť, či je nutné inžiniersku činnosť alebo nie.  

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: treba zistiť, aké sú presné podmienky pre uchádzačov verejného 
obstarávania. Navrhol, aby p. Urban poslal svoje osvedčenie. 

Poslanec Miroslav Jánošík: Urban by mohol robiť stavebný dozor. Treba porozmýšľaj aj o odmene členov 
komisie, hlavne pre stavebný dozor. Treba nájsť aj právnika z oblasti obchodného práva s technickým 

zameraním. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/27/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

vypracovať a predložiť návrh mandátnej zmluvy na zabezpečenie verejného obstarávania medzi Obcou 
Lúka a spoločnosťou SLAGA (vrátane uvedenia všetkých podmienok a kritérií verejného obstarávania) a 
zmluvy o dielo: kanalizácia a ČOV Lúka medzi Obcou Lúka a víťazom verejného obstarávania. 
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Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/27/2025. 

8. Umiestnenie plachtovej haly na pozemku p. č. 714/1 v k. ú. Lúka – schválenie 

Starosta Obce Lúka sa informoval na stavenom úrade v Novom Meste nad Váhom ohľadne podmienok 
umiestnenia plachtovej haly na obecnom pozemku, v areáli MŠK Lúka. Pre umiestnenie plachtovej haly 
bude treba stavebné povolenie. 

Adriana Orviská: tiež zisťovala cenové ponuky. 

Starosta Obce Lúka: treba sa dohodnúť, o akú halu by išlo, hlavne o jej rozmery, lebo rozmery haly treba 
presne špecifikovať v stavebnom povolení. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: treba aj elektrickú prípojku? 

Starosta Obce Lúka: je tam stĺp osvetlenia areálu MŠK, odtiaľ by sa elektrina napojila do haly. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/28/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

umiestnenie plachtovej haly na pozemku p. č. 714/1 v k. ú. Lúka maximálne o rozmeroch 12,2 x 12,2 x 
6,4 m. 

Hlasovanie: 

ZA 5 hlasov  PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/28/2025. 

9. Vyhodnotenie cenových ponúk na stavebné práce obrubníkov pri novom prechode 

pre chodcov na ceste II/507 v Obci Lúka - schválenie 

Starosta Obce Lúka informoval, že do podateľne Obecného úradu bola doručená iba jedna cenová 
ponuka, od spoločnosti JCB Transport SK s.r.o., so sídlom: 916 33  Lúka 95, na stavebné práce 
obrubníkov, v cene 1 740,80 eur bez DPH (materiál 682,80 eur, práca 1 058,- eur) (spoločnosť nie je 
platcom DPH). 

Starosta Obce Lúka: zistí, či podmienkou kolaudácie je aj vybudovanie obrubníkov. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: podobný prechod pre chodcov robili aj v Kočovciach. 

Starosta Obce Lúka: nakontaktuje sa na starostku Kočoviec. 
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Poslanec Miroslav Jánošík: nestotožňuje sa s tým, že sa pôvodný prechod zrušil, ani s tým, že obec musí 
zaplatiť osadenie obrubníkov, prečo starosta neinformoval poslancov o vybudovaní prechodu. 

Starosta Obce Lúka: vybudovanie nového prechodu pre chodcov sa riešilo 1,5 roka. Pre starostu je 
dôležitý výsledok. Podmienky sa menia zo dňa na deň, treba na ne reagovať. 

Poslanec Miroslav Jánošík: chce iba vidieť, prečo sa zmenili podmienky, musí byť nejaká zmluva, na 
základe ktorej bolo dohodnuté, ako sa prechod vybuduje, za akých podmienok 

Starosta Obce Lúka: nemá žiadnu zmluvu o dielo, pretože novovybudovaný prechod pre chodcov bude 
majetkom VÚC Trenčín, prevádzkovateľom bude Trenčiansky samosprávny kraj, Správa ciest Trenčín. 
Starosta Obce Lúka chce vybudovať prechod pre chodcov od Chirany na zastávku. Tiež je podaná na 
obecnom úrade Obce Lúka od občanov Obce Lúka žiadosť o vybudovanie nového prechodu pre chodcov 
pri mostíku oproti Obecnému úradu Obce Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík: mal sa ponechať pôvodný prechod a vybudovať nový prechod pre chodcov pri 
Obecnom úrade Obce Lúka. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: túto problematiku má pripravenú v bode interpelácia. 

Poslanec Miroslav Jánošík: v projekte sú dve možnosti – brúsenie aj odstránenie pôvodných obrubníkov. 

Starosta Obce Lúka: v projektovej dokumentácii je uvedená iba jedna možnosť, ktorá vyplýva z vyjadrenia 
Správy ciest TSK – v mieste prechodu bude existujúci obrubník vybúraný a nahradený bezbariérovou 
úpravou chodníka. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/29/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

cenovú ponuku predloženú spoločnosťou JCB Transport SK s.r.o., so sídlom: 916 33  Lúka 95 na 
stavebné práce obrubníkov pri novom prechode pre chodcov na ceste II/507 v Obci Lúka v sume 1 740,80 
eur bez DPH; 

- odporúča 

Starostovi Obce Lúka preveriť možnosť iných technických prác na obrubníku - opracovaním pôvodných 

obrubníkov. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasov  PROTI 1 hlas   ZDRŽAL SA HLASOVANIA    0 hlasov 

Peter Gajdošech  Miroslav Jánošík 
Ing. Oliver Kačina 
Mária Kaducová 
Pavol Šprlák-Zmora 
 
 
 
 
 
 
 

 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/29/2025. 

10. Interpelácie poslancov 

Starosta Obce Lúka požiadal poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka o ich interpelácie. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora prečítal interpeláciu, ktorú predložil písomne: 

Na základe otázok občanov našej obce žiadam starostu o písomné vyjadrenie pre poslancov obecného 
zastupiteľstva ako aj pre občanov obce Luky z akého dôvodu musel byť zrušený prechod pre chodcov na 
hlavnej ceste pri predajni potravín, ktorý umožňoval bezpečný prechod občanov z miestnej predajne 
potravín na druhú stranu hlavnej cesty. Tento prechod využívali občania bývajúci v rodinných domoch pri 
hlavnej ceste ako aj občania bývajúci v novom stavebnom obvode Lúky. 
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11. Diskusia 

a) podanie Žiadosti – výzva P2 Dotácia na individuálne potreby obcí 2025 – okná OÚ, dvere a 

okná MŠK 

Starosta Obce Lúka: vyjadril sa k tejto žiadosti. 

b) podanie Žiadosti – výzva „Živý vidiek“ – rekonštrukcia športového ihriska – multifunkčné 
ihrisko 

Starosta Obce Lúka: predložil poslancom tri cenové ponuky na rekonštrukciu športového ihriska. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: v cenovej ponuke nie je uvedená špecifikácia umelej trávy. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: v cenových ponukách sú uvedené iné ponuky. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: multifunkčné ihrisko v Podolí má kvalitnú umelú trávu, mohla by byť aj v 
Lúke taká kvalita trávy; v cenových ponukách nie sú uvedené špecifikácie umelej trávy, preto nemožeme 
vybrať vhodného dodávateľa, ale to nie je podmienka pre podanie žiadosti. 

Starosta Obce Lúka: bol oslovený organizovaním stretnutia veteránov. Obec by zabezpečila guláš a nápoje 
(pivo – kofola). Každý účastník by dostal nejaký prezent. Táto akcia by sa spojila s varením gulášu alebo 
MDD. 

Ponuka – meranie energií v školskej jedálni a kuchyni, jedna ponuka je na cca 490,- eur (tento dodávateľ 
odmietol realizáciu z dôvodu pracovného vyťaženia), druhá ponuka je na 1 685,10 eur s DPH. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: skúsi kontaktovať iného dodávateľa. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: navrhol p. Čeháka obyvateľa Obce Lúka, oslovia ho spolu s poslancom 
Pavlom Šprlákom-Zmora. 

Starosta Obce Lúka: potrebná oprava obrubníkov na ceste na cintorín, oprava kúpeľne v byte NBD. 
Oslovil p. Šlahora. Navrhol poslancom, aby skúsili aj oni niekoho osloviť. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: skúsi niekoho osloviť. 

Starosta Obce Lúka: odviezol traktor na družstvo, brzdy nie je treba opraviť, s traktorom aj s vlečkou sa 
pôjde na STK, na vlečke bude treba vymeniť celé latovanie bočníc a opraviť vadné železné držiaky na 
bokoch. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: treba dostaviť traktor na ihrisko, aby sa vyviezol nábytok z ihriska. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: našiel výzvu na nový traktor. Na základe tejto výzvy by obec mohla získať 
nový traktor, spoluúčasť obce by bola max 3 000,- eur. 

Starosta Obce Lúka: o tejto výzve vie, treba špecifikovať o aký presne traktor by obec mala záujem. Obec 
nemá zamestnancov, ktorí by ho obsluhovali. Pre obec táto výzva nie je taká prioritná. Chceme podať 
viaceré výzvy. Nie je vhodné podávať veľa výziev, lebo nie všetky budú schválené. Traktor ZETOR s 
vlečkou je t.č. funkčný. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: dopytoval sa, či sa poslanci vyjadrili k zaslaným zmluvám o poskytnutí 
dotácií, lebo ešte financie pre príspevkové organizácie neboli poslané. 

Poslankyňa Mária Kaducová: tiež upozornila, že ľudia sú pobúrení vybudovaním nového prechodu pre 
chodcov a odstránením starého. Navyšuje sa odpad za diaľnicou. 

Starosta Obce Lúka: je to vec názoru, ale nový prechod pre chodcov je užitočnejší a využíva ho viacej ľudí 
smerom ku kostolu a opačne zo stavebného obvodu smerom k hornej časti obce. Podľa vyjadrenia 

Okresného riaditeľstva PZ, okresného dopravného inšpektorátu v NMnV – vodorovné dopravné značky 
pôvodného prechodu pre chodcov na ceste II/507 (pri RD 222) bude odstránené odfrézovaním a nie 
zatretím farbou. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: navrhol dať namontovať kameru na stĺp. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: chcel by vyzvať poslancov, aby k tejto problematike zaujali stanovisko, čo s 
tým urobiť, treba byť akčný. Každý deň tam chodí a každý deň tam pribudne nová kôpka. Jedná sa o 
miesta pod mostom, Sigoty, smerom k Váhu. 

Starosta Obce Lúka: tento problém je v každej obci. Všetko je to iba o ľuďoch. Zariadi, aby tento nežiadúci 
odpad bol z uvedených miest odstránený. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: ďalšie kôpky vznikajú z trávy a konárov. Občania robia orezy stromov a 
kríkov cez víkend, ale nemajú to kam vyviezť. 

Starosta Obce Lúka: občania o možnosti, ako sa v sobotu dostať na úložisko konárov vedia a aj to 
využívajú. Stačí osloviť Starostu Obce Lúka alebo zamestnancov Obecného úradu Obce Lúka. 

Poslankyňa Mária Kaducová: navrhla, aby sa na jar a jeseň robil spred domov zber konárov. 
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Starosta Obce Lúka: bude treba zamestnať nových ľudí, ktorí by to odviezli. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: chcel by, aby ľudia boli informovaní o zbere konárov na jar a na jeseň, 
alebo o tom, že je možné konáre odviezť na úložisko. 

Starosta Obce Lúka: nemá problém upratať niečo jednoduché v obci, vyviezť smetné nádoby, robí to 
pravidelne. V opačnom prípade na tieto jednoduché služby by Obec Lúka vynakladala zbytočne finančné 
prostriedky. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: poslanci nechcú, aby takéto práce nerobil on Starosta Obce Lúka, ale 
niekto iný, nejaký zamestnanec. 

Starosta Obce Lúka: takéto práce by musel robiť niekto dlhodobo a pravidelne. 

Poslankyňa Mária Kaducová: treba sa nad týmto problémom zamyslieť, aby sa už mohol vyriešiť. Cesta za 
kostolom zo zámkovej dlažby, kedy sa dokončí oprava. 

Starosta Obce Lúka: na položenie zámkovej dlažby bol oslovený p. Šlahor. 

Poslankyňa Mária Kaducová: ťažko postihnutí občania majú v niektorých obciach zľavu alebo úplnú 
úľavu na daniach. 

JUDr. Stanislava Zervanová, pracovníčka Obecného úradu Obce Lúka: takáto úľava býva presne 
špecifikovaná vo všeobecne záväznom nariadení obce, ktoré sa týka miestnych daní a poplatkov za 
komunálny odpad. Ak by s tým poslanci súhlasili, treba vypracovať dodatok k platnému VZN. Bolo by 
vhodné navrhnúť takýto dodatok zo strany poslancov a tento následne pred koncom kalendárneho roka 
schváliť. 

Poslankyňa Mária Kaducová: prečo obec nemá sezónnu výzdobu. 

Starosta Obce Lúka: je to o peniazoch. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: ktoré obce majú sezónnu výzdobu? 

Poslankyňa Mária Kaducová: napr. Hrádok. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: navrhujem zakúpiť napríklad vianočnú výzdobu na stĺpy verjného 
osvetlenia, ktorými by sa skrášlila obec. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: treba ľudí motivovať, aby sa aj oni zapojili do takýchto akcií. 

Poslankyňa Mária Kaducová: deň detí a výstava ruží bola pred 2 rokmi spojená, konala sa na priestore 
pred miestnym kostolom. 

Starosta Obce Lúka: robiť akcie na ploche pred kostolom nie je vhodné, lebo sú blízko pri ceste a nie sú 
tam sociálne zariadenia. 

Poslanec Miroslav Jánošík: treba odvoz odpadu riešiť, kontrolovať vývoz namontovaním kamier, 
oboznámením občanov, že je možné konáre odvádzať na úložisko. Navrhol, aby sa prijali uznesenia 
ohľadne likvidácie konárov, spoločnej brigády na čistenie obce. 

Odmena hospodára – z akých zdrojov bude platený, lebo bude robiť robotu za bývalú pracovníčku Obce 
Lúka p. Struhárikovú. K telocvični sa vyjadrovať nebude. 

Odmena za vystúpenie kapely Bango – zbytočný výdaj, bolo tam málo ľudí. Výdaje pre JDS – výlet na 
Červený Kameň v sume 700 eur, prečo im starosta poskytol ďalšie financie. Pozeral zmluvy o poskytnutí 
dotácií, podľa neho sú ok. 

JUDr. Stanislava Zervanová: vypracovala zmluvy na dotácie, bolo potrebné v nich vyšpecifikovať účel 
použitia dotácie, pretože v minulom roku toto bolo podľa niektorých poslancov aj hlavného kontrolóra 
Obce Lúka vyšpecifikované vágne. Komunikovala s predsedami týchto organizácií, zmluvy presne upravila 
a poslala poslancom na odsúhlasenie. Zmluvy o poskytnutí dotácií následne chcela nechať podpísať 
starostovi Obce Lúka a zástupcom organizácií, zverejniť a až potom môže dôjsť, po ich zverejnení, k 
vyplatenie dotácií. 

Poslanec Miroslav Jánošík: podklady na zastupiteľstvo by sa mali posielať v kompletnejšej podobe. 

Starosta Obce Lúka: z môjho pohľadu podklady, ktoré poslanci dostávajú k zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva sú úplne štandardné a dostačujúce. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: doplnil zmluvu pre MŠK Lúka o výdaje na občerstvenie. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: navrhol upraviť vyúčtovanie dotácie pre MŠK Lúka za 1. polrok 2025 do 
30.6.2025. 

JUDr. Stanislava Zervanová: navrhla zmeniť termín do 31.7.2025, pretože niektoré náklady za jún 2025 
sa môžu zúčtovať v júli 2025, hlavne faktúry. 
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Poslanec Peter Gajdošech: navrhol, aby sa zvukový záznam z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka zverejňoval na obecnej stránke Obce Lúka. 

12. Záver 

Na záver sa Starosta Obce Lúka poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka a rozlúčil sa s nimi. 

Začiatok zasadnutia: 18:14 hod.          Koniec zasadnutia: 21:43 hod. 

Zapísal: JUDr. Stanislava Zervanová 

Overil: Mária Kaducová        ______________________ 

Overil: Miroslav Jánošík       ______________________ 

Vladimír Vöröš 
Starosta Obce Lúka 


